
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 11. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 79
Hvorfor mener ministeren, at det er hensigtsmæssigt, at rektorerne på musikkonservatori-
erne i henhold til bekendtgørelsen har "mulighed for at træffe beslutning i sager, der ikke
tåler udsættelse, hvor beslutningskompetencen ellers tilkommer institutionens kollegiale
råd", når ministeren valgte af fjerne den samme bestemmelse fra bekendtgørelserne
for Filmskolen, Det Kongelige Danske Kunstakademis Billedkunstskoler og Den Danske
Scenekunstskole?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Sondergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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